
 

Tilstede: 1. Ulf, 2. Anna, 3. Tone, 4. Marte, 5. Fredrik, 6. Anita, 7. Lene 

REFERAT FRA FAU-MØTE PÅ KRINGSJÅ SKOLE 

Torsdag 16.02.23 kl. 19.45-21.15 

SAK 01/23 Utviklingssamtaler 

Skolen ønsker å endre hvordan tidspunkt for utviklingssamtaler settes, ved at læreren tildeler 

tidspunkt og foreldre avtaler bytte seg imellom. 

FAU støtter det lærerene ønsker, men oppfordrer skolen til å se etter en elektronisk løsning for 

møtebooking. 

SAK 02/23 Status leksefri-skole 

FAU sender ut spørreundersøkelse etter vinterferien for å få tilbakemelding fra foreldre. 

SAK 03/23 Foreldreundersøkelsen 

Foreldreundersøkelsen som ble gjennomført høsten 2022 hadde Kringsjå en deltagelse på 49,8%. 

Bør man ha en høyere målsetning? 

FAU mener at man bør ha som mål å oppnå høyere svarprosent, men at informasjon rundt 

undersøkelsen var for dårlig. Svarprosent gikk fra 18 til 49% de siste dagene da linken og mer info 

ble sendt ut på klassenes egne grupper. At  kun en forelder kan svar bør revurderes, da dette ikke 

nødvendigvis gir riktig resultat og skapte mye forvirring. Det bør også sendes ut kvittering slik at man 

vet at man har svart. (En interessant betraktning er at ingen av foreldrekontaktene i dette FAU møtet 

hadde selv svart på undersøkelsen, da den har gått til deres partner!) 

SAK 04/23 Garderoben 1. & 2. trinn SFO 

Foreldre har meldt inn støy og skader i disse garderobene. 

Foreldrekontakt for 1.trinn snakker direkte med SFO ledelsen rundt dette. 

SAK 05/23 FAU dokumenter på gammel nettside 

Alle dokumentene fra gammel nettside bør overføres til ny. FAU vil løpende vurdere om de er 

relevante eller skal endres. 

SAK 06/23 Kommunens arealdel 

FAU har ingen innspill på dette på nåværende tidspunkt. 

 

Møteplan: 22.09.22, 03.11.22, 01.12.22, 16.02.23, 23.03.23, 27.04.23.  

 

Ulf Wold       Marte S. Tuseth 

 - leder -       - medlem - 


